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Z A P I S N I K 

sa 102. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 13. veljače 2015. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zrina Ružić, 

djelatnica  Odsjeka za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Indira 

Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP 

Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i 

uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Đulio Jusufi umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Zrinka Ružić. 

Odsutan: Dario Medvedec. 

 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Završni financijski izvještaji, usklađenje konta, popunjavanje obrazaca, knjiženje faktura 

za ovu godinu, knjiženje temeljnica, plaćanje obveza. 

- Kolega Majnarić radio je na usklađivanju podataka o potrošnji energenata za 2014-2015. 

godinu. Gradonačelnik je zatražio usporedni podatak iz kojeg bi bilo vidljivo kako se 

utjecalo na troškove energije jer i sama smisao energetske učinkovitosti je da možemo 

prikazati kako je, primjerice, termo fasada, novo krovište i nova stolarija na zgradi gradske 

uprave imala smisla. Također je zatražio da se napravi godišnja usporedba potrošnje 

električne energije, nafte te peleta.   

- Izvještaj o provedbi aktivnosti prema PGŽ. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Ove godine Knjižnica je uštedjela iznos od 10.000 kuna za električnu energiju na način da 

je u prostoru „hladnjikavo“ i da se ne uključuje električni bojler. 

- Na natječaj za stručno osposobljavanje bez zasnivanja radnog odnosa nije se prijavio 

nitko. Napravljen je drugi natječaj koji će se stornirati ukoliko se kolegica koja je na 

bolovanju vrati na posao. 

- Naručena je nova periodika za korisnike i stručna literatura za zaposlene. 

- Odrađena je emisija „Čitateljski kutak“. 

- U srijedu se u Knjižnici razgovaralo o Valentinovu, ljubavi što je bila i tema za emisiju 

„Znanje je moć“. 

- Akcija prikupljanja slikovnica ide loše, odaziv je vrlo slab, s jučerašnjim danom 

prikupljeno je tek 5 slikovnica. 



- Stručeno je 30-ak knjiga. 

- Rad s djecom na projektu „Moja prva knjiga“. 

- Animiranje djece koja su jučer bila u Delnicama kroz projekt „Vlak u snijegu“. 

 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- U tijeku je priprema troškovnika za natječaj za javnu rasvjetu koji je raspisao Fond za 

zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost.  

- Dogovor za pripremu projekta za izmjenu svjetiljki javne rasvjete u parku. 

- Prikupljanje ponuda za proširenje javne rasvjete prema zahtjevima građana na cijelom 

području Grada Delnica. 

- U izradi je izmjena Odluke o obavljanju komunalnih djelatnosti. 

- Izrada rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu te za nezakonito izgrađene 

građevine. 

- Javni natječaj za zakup poljoprivrednog zemljišta. 

- Izrada izmjene Odluke o visini zakupnine, izrada ugovora o ulaganju u poslovni prostor 

UO „Zrinski“. 

- Koordinacija i terenski rad sa zimskom službom. 

- Gradonačelnik navodi da je zaprimio primjedbu gospođe iz Grabnja koja obavlja poslovnu 

djelatnost u objektu bivše vahtarne, da do tog objekta nije čišćen snijeg te moli da se to u 

buduće ne događa. Također je istakao problem s kućnim brojevima u Grabnju. Davorka 

Grgurić i Gordana Piskač navode da su ljudi obaviješteni o netočnim kućnim brojevima, 

upućeni su da se obrate Uredu za katastar te da su dužni promijeniti svoje osobne 

dokumente. Gradonačelnik: ako postoje takvi problemi bilo bi dobro staviti obavijest na 

web stranicu Grada ili ljude informirati na način da im se pisana informacija dostavi uz, 

primjerice, uplatnice za komunalnu naknadu. 

- Napravljena je gruba računica za troškove zimske službe, sredstva vjerojatno neće biti 

dostatna te će ih trebat osigurati rebalansom. Gradonačelnik je naveo da se više neće čistiti 

nogostupi od Trgovine „Valentin“ na niže, nego samo ulice. 

- Evidentira se obrušavanje snijega s krova na ulice, napravit će se popis i vlasnicima tih 

objekata dati do znanja koliko košta čišćenje ulica od snijega koji se urušio s njihovog 

objekta kako bi što više ljudi vidjelo da je isplativije postaviti snjegobrane na svoje 

objekte nego plaćati odvoz snijega i platiti kaznu. 

 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Najveći dio vremena provodi se čisteći snijeg. Očišćen je prilaz Croatiji, proširene su staze 

na groblju, proširen je prostor placa, očišćene su staze u parku… Gradonačelnik je 

zatražio da se stupićima označe lokacije poput fontane, ružičnjaka kako ih ralice ne bi 

uništile, odnosno oštetile. 

- Jučer je bilo puno djece iz „Vlaka u snijegu“, danas se Radnički dom priprema za koncert 

povodom Valentinova. 

- Vlasnik disko kluba ima namjeru graditi velikog snješka pokraj Radničkog doma. 

 

 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Prisustvovanje klasterskoj radionici HTZ-a za sustav TZ s područja Istarske i Primorsko-

goranske županije: predstavljene su nove smjernice, nova metodologija, nove odredbe 

računovodstva te planovi za projekt PPS Hrvatska 365 dana. 

- Radilo se na kandidaturama za natječaj HTZ-a, prijavit će se maksimalni broj projekata 

(5). 

- Suradnja s novinarom T-portala koji je objavio tekst o Delnicama. 

- Pripreme za vikend događanja: koncert Valentinovo, turnir veterana, sanjkaški kup na 

sanjkalištu Potok. 

- Usklađivanje računa i izrada financijskog izvješća. 



- Pripreme za sjednicu Turističkog vijeća koja se mora održati do kraja veljače. 

- Rad s novom volonterkom. 

- Animiranje djece koja su jučer došla „Vlakom u snijegu“. 

- Suradnja s medijima, tjedno oglašavanje manifestacija. 

 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Čišćenje snijega i hidranata. Danas će se očistiti krug Vatrogasnog doma. Gradonačelnik 

je zatražio da se očiste upojne rešetke i upojna vertikalna grla kako bi voda imala gdje 

otjecati kad počne značajnije otapanje snijega. 

- Pripreme za Skupštinu DVD-a koja je sazvana za 20. veljače 2015. godine. 

- Dan tehnike, dan čišćenja i druge redovite aktivnosti. 

 

 

GORDANA PISKAČ 

- Na dijelu Supilove ulice nastala su oštećenja od čišćenja snijega koja će izvođač otkloniti. 

- Erste banci je upućen dopis vezano za namjeru izrade zelene tržnice na lokaciji u zaleđu 

njihove poslovne zgrade. 

- Odgovoreno je na prigovor o čišćenju snijega na jednom parkiralištu u Delnicama. 

- Pripreme za javljanje na javni poziv Ministarstva gospodarstva koji se odnosi na poticanje 

povećanja energetske učinkovitosti i korištenje obnovljivih izvora energije. Od 

projektanata je zatražila neobvezujuću ponudu za izradu projekta za objekt vrtića, kuglane 

i društvenog doma u Brodu na Kupi.  

- Kolega Majnarić prati potrošnju energije za četiri objekta. Potrebno je provjeriti radi čega 

se ne traži praćenje i za sve druge objekte kako bi se objedinila slika uštede. Također, 

prisustvovat će raspravi i procjeni provedbe IPARD programa. 

- Od S&S Voloder dobiveno je pismo namjere u kojem traže poslovni prostor za realizaciju 

projekta „World wail“. Obzirom da iz pisma namjere nije razvidno što se od nas očekuje, 

predstavnik firme pozvat će se na razgovor. 

- Izradit će se popis svih subjekata koji su se u proteklom razdoblju javili s namjerom 

ulaganja, a isto se nije ostvarilo iz nekog razloga. 

 

 

TOMISLAV MRLE 

- Izrada ugovora o sufinanciranju proračunskih korisnika, projekt „Snješko Smješko“, 

izvještaji o socijali za PGŽ. 

- Javni natječaj za popunjavanje radnog mjesta završio je u subotu. Ukupno je pristiglo 10 

molbi od kojih 9 ispunjava formalne uvjete, a 1 ne. Izrađuju se pitanja i odrađuju ostale 

aktivnosti vezane uz testiranje kandidata. 

- Nakon pravomoćnosti rješenja o ostavini iza pok. Jerka  Glada izrađeni su i upućeni dopisi 

Erste banci kako bi se utvrdilo što smo dobili nakon što su se roditelji odrekli prava na 

nasljedstvo. U ostavini je i automobil koji je, prema riječima oca pokojnog, završio u 

Metisu. Stoga su upućeni dopisi Metisu i Policijskoj postaji kako bi se utvrdilo činjenično 

stanje. 

- Izrađen je prijedlog i plan stručnog osposobljavanja kako bi se moglo pristupiti 

raspisivanju javnog poziva. 

- Po uzoru na neke JLS te sukladno Uredbi o uredskom poslovanju napravljen je Naputak o 

cirkuliranju pošte, postupanju s financijskom dokumentacijom te radu JUO Grada Delnica. 

- Kontakt s Ministarstvom pravosuđa vezano uz ostavinu Polić na Raiffeisen banci (prije 

toga kontakt s Austrijskim veleposlanstvom u Zagrebu, našim veleposlanstvom u Beču). 

- Kontakt s pravobraniteljicom za ravnopravnost spolova vezano uz „okrugli stol“ o 

ravnopravnosti spolova. 

- Kontakt s Uredom Vlade RH vezano uz planirano potpisivanje Povelje o suradnji s 

udrugama civilnog društva u Delnicama. 



- U dogovoru s načelnikom Policijske postaje sazvan je sastanak CIP-a za 24. 2. 2015. 

godine.  

- Očitovanje na pravnu formu u 36 ugovora. 

- Izrada rješenja o isplati jubilarne nagrade za službenika JUO. 

- Očitovanje na zahtjev Udruge za zaštitu potrošača iz Karlovca (službenik za informiranje). 

- Na upit pročelnice o naslijeđenom stanu u Zagrebu gradonačelnik je naveo da stan treba 

očistiti, da treba napraviti procjenu, komisijski popisati što se sve nalazi u stanu te s 

zagrebačkom Čistoćom d.o.o. dogovoriti odvoz stvari. Konačnu odluku o statusu stana  

donosi Gradsko vijeće. 

 

 

 

 

Dovršeno u 9,00 sati. 

 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


